
Zápis z jednání komise rady města 
Komise pro sport a tělovýchovu 

č. 05/12 

Den konání 26. 11. 2012 
Místo konání Městský úřad Litomyšl 
Čas  Od 15.00 Do  17.00  

     
Vojtěch Stříteský přítomen 
Petr Fila přítomen 
Mgr. Miroslav Hájek omluven 
Ing. Karel Kalousek přítomen 
Mgr. Josef Štefl přítomen 
Mgr. Zdeněk Zitko omluven 
  

Přítomnost členů komise 

  
Přítomnost pracovníka MěÚ PhDr. Milada Nádvorníková přítomna 
Přítomnost dalších osob    
Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu 

 
Program jednání: 

1. Úvod 
2. Rezignace pana Mgr. Zitka  
3. Hřiště s umělou trávou TJ Jiskra Litomyšl 
4. TJ Jiskra – vrácení dotace 
5. Dary trenérům mládeže 
6. Problémy v tenisové hale 
7. Dětská hřiště a sportoviště 
8. Nedošín – odvoz buněk z Wembley 
9. Dotace na podporu sportu - doporučení pro RaM, resp. Pro ZaM 
10. Plán dotací na rok 2013 
 
 

1. Předseda komise přivítal přítomné, nechal schválit program jednání.   
 
2. Předseda informoval členy komise o plánované rezignaci pana Mgr. Z. Zitka z důvodu pracovní 
vytíženosti v Pardubicích. Od roku 2013 bude pravděpodobně v komisi nový člen z řad tzv. opozice. 
 
3. Komise diskutovala o stavu hřiště s umělou trávou na TJ Jiskra Litomyšl, kdy dosud nebylo 
předloženo vyjádření certifikované firmy a dotace 100 tis. Kč nemohla být poskytnuta. 
 
4. M.Nádvorníková informovala, že TJ Jiskra Litomyšl dosud nevrátila poskytnutou dotaci na 
podporu sportujících fotbalových dorostenců. Organizace opakovaně vyzvána k navrácení dotace. 
 
5. Komise byla seznámena s přehledem poskytnutých darů trenérům sportujících dětí a mládeže za 
3. čtvrtletí 2011 a první tři čtvrtletí roku 2012. Byla rozdělena částka 250 tis. Kč.  
 
6. V. Stříteský seznámil komisi s pokračujícími neshodami mezi TC Litomyšl a panem M. Kalivodou. 
Dále komise považuje za urgentní provedení revize střechy tenisové haly (údajně zatéká na 
squashová hřiště) a případnou okamžitou opravu. Členové komise dále diskutovali o množících se 
připomínkách veřejnosti ke špatnému stavu haly. 
 
 7. Komise diskutovala o dětských hřištích a sportovištích, o prioritách. Do rozpočtu roku 2013 
bude prosazována částka 500 tis. na herní prvky v místech, kde byly resp. budou prolézačky 
odstraněny– Wembley, Na Lánech, Černá hora, Nová Ves. Na další jednání komise ředitel MSL Ing. 
Kalousek přednese závěry revizních zpráv, ze kterých vyplynou potřeby oprav a likvidací v roce 
2013. 
 
8. Předseda informoval, že o buňky z Wembley projevil zájem osadní výbor Nedošín, projedná RaM.  
 
 
 



9. Komise navrhuje RaM, resp. ZaM poskytnutí dotací na podporu sportu:  
 

org. příjemce /IČO,RČ/ částka v tis. Kč 
   
2263 TC Profistav Litomyšl, U Plovárny 1152, 570 01  

Litomyšl, IČO 493252264 
5 

2263 Volejbalový klub, Trstěnická 932, 570 01  Litomyšl                                
IČO 49325272 

3 

2263 HC Litomyšl, U Plovárny 1130, 570 01  Litomyšl, IČO 
49325256 

3 

2263 PEAK SPORT TEAM, o.s., Vodní Valy 397, 570 01  
Litomyšl, IČO 28555767 

3 

2263 Jiří Kohák, Samuraiklub bojových umění a sportů, 
Nedošín 23, 570 01  Litomyšl    IČO 45566607 

3 

2263 Tělocvičná jednota SOKOL Litomyšl, Moravská 628, 
570 01  Litomyšl, IČO 60125781 

3 

  20 
 
 
10. Do rozpočtu 2013 
Rozpočet kapitoly 08, organizace 2263 – sportovní komise -  je navrženo 2 700 000 Kč:  
 
 1 100 tis. Kč - provozní výdaje  
       0 tis. Kč - podpora činnosti  
   100 tis. Kč - podpora jednorázových akcí 
   260 tis. Kč - dotace pro TJ Jiskra Litomyšl a HC Litomyšl - výstroj oddílů  
   840 tis. Kč - na podporu sportující mládeže 
   100 tis. Kč – hřiště s umělou trávou TJ Jiskra 
    50 tis.  Kč rezerva RaM 
   250 tis. Kč odměny trenérů 
2 700 000 Kč 
 
 
 
V Litomyšli  27. 11. 2012 
Zapsala: Milada Nádvorníková 
Schválil: Vojtěch Stříteský 
 
 


